
OR. 0012.4.6.2025 

 

PROTOKÓŁ nr 9/25 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

odbytego w dniu 25 marca 2025 r. w godz. 14:15 – 15:30 

w Miejskim Żłobku w Wieluniu  

pod przewodnictwem Pani Katarzyny Hurylskiej 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

 

1. Dudziński Rafał – z-ca przewodniczącej 

2. Hurylska Katarzyna - przewodnicząca  

3. Kaja Robert 

4. Kanicka – Parnowska Bogna 

5. Radziwołek Ryszard 

6. Żabicki Grzegorz 

 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Joanna Skotnicka – Fiuk – z-ca Burmistrza Wielunia 

2. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta 

3. Romuald Kucharczyk – dyrektor ZOPOW 

4. Małgorzata Wrzosek – z-ca dyrektora ZOPOW 

5. Justyna Godszling – Graczyk – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

6. Marta Kaczmarek - GKRPA 

7. Jarosław Rozmarynowski – GKRPA 

8. Bożena Żurek – dyrektor Miejskiego Żłobka w Wieluniu 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 . 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 8/25 z dnia 11.02.2025r. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum 

przy Muzeum Ziemi Wieluńskiej w Wieluniu.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LI/485/18 z dnia 2 marca 

2018r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji udzielanych publicznym  

i niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania przedszkolnego, 

szkołom, w tym szkołom podstawowym, w których zorganizowano oddział 

przedszkolny, prowadzonym na terenie Gminy Wieluń, trybu kontroli prawidłowości 



pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich 

wykorzystania. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/120/24 Rady Miejskiej 

w Wieluniu z dnia 28 listopada 2024r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Wieluń na rok 2025. 

6. Posiedzenie wyjazdowe Komisji do gminnych placówek oświatowych, omówienie 

spostrzeżeń, wniosków, analiza i realizacja potrzeb inwestycyjnych w ww. placówce. 

7. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

8. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 8/25 z dnia 11.02.2025r.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/120/24 Rady Miejskiej  

w Wieluniu z dnia 28 listopada 2024r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Wieluń na rok 2025. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum przy 

Muzeum Ziemi Wieluńskiej w Wieluniu.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LI/485/18 z dnia 2 marca 

2018r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji udzielanych publicznym  

i niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania przedszkolnego, szkołom, 

w tym szkołom podstawowym, w których zorganizowano oddział przedszkolny, 

prowadzonym na terenie Gminy Wieluń, trybu kontroli prawidłowości pobrania  

i wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania. 

6. Posiedzenie wyjazdowe Komisji do gminnych placówek oświatowych, omówienie 

spostrzeżeń, wniosków, analiza i realizacja potrzeb inwestycyjnych w ww. placówce. 

7. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

8. Zamknięcie posiedzenia.  

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska dokonała otwarcia posiedzenia. Przywitała 

wszystkich obecnych i stwierdziła prawomocność obrad. Przewodnicząca komisji 

poinformowała, że na prośbę Pana Jarosława Rozmarynowskiego członka GKRPA pkt. 5 

dzisiejszego porządku obrad komisji będzie rozpatrywany jako pkt. 3 porządku obrad. 

Zapytała, czy ktoś z Radnych zgłasza uwagi do proponowanego porządku obrad? Uwag nikt nie 

zgłosił i tym samym członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu przy 4 głosach ,,za” wyrazili 



zgodę na zmianę porządku obrad. Przewodnicząca komisji przeszła do odczytania i realizacji 

porządku obrad (zał. nr 2).  

Uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 

Informacja o sporządzonym protokole nr 8/25 z dnia 11.02.2025r. (zał. nr 3).  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych zgłasza uwagi do 

sporządzonego protokołu? Nikt się nie zgłosił.  

Protokół został przyjęty. Uwag nie stwierdzono.  

 

Punkt 3 (po zmianach) 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/120/24 Rady Miejskiej  

w Wieluniu z dnia 28 listopada 2024r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Wieluń na rok 2025.(zał. nr 4).  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji?  

Radny Robert Kaja powiedział, że program zostanie uzupełniony o te zadania, na które 

brakowało środków i tak też się stało.  

Jarosław Rozmarynowski członek GKRPA powiedział, że zadania wprowadziliśmy, których nie 

było w listopadzie wprowadzonych. Jeśli chodzi o Mityng Mistrza i imprezy pływackie to jest 

nowe zadanie, ponieważ wpłynął wniosek z Wieluńskiego Domu Kultury i rozdział środków na 

działania informacyjne i szkolne, które to środki są rozdysponowane w tej ofercie i tak nie 

zabezpieczą wszystkich potrzebujących, my jako komisja wnioski będziemy rozpatrywać po 

czwartkowej sesji, zobaczymy jak Rada Miejska przychyli się do uchwały i na tej podstawie 

będziemy opiniować poszczególne wnioski lub zmniejszać te środki.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała o punkt 11 działania informacyjno- 

edukacyjne, w tym kampanie edukacyjne oraz organizacja imprez profilaktycznych, wcześniej 

było 5.000,00 zł, a wzrosła kwota do 55.000,00 zł. Jeśli można wiedzieć co się w tym czasie 

zadziało?  

Mata Kaczmarek członek GKRPA odpowiedziała, że sugerowała się innym planem, który był 

zmieniany i tak też było dokładane z kwoty tak naprawdę takiej małej do kwoty 55.000,00 zł, 

ponieważ w tych działaniach informacyjno – edukacyjnych mamy bardzo dużo wniosków. 

Komenda Powiatowa Policji wnioskuje o dofinansowanie eventów swoich turniejów. Szkoły 

organizują swoje pojedyncze konkursy. Szkoły składają do nas programy na realizację 

programów profilaktycznych na okres dwóch - trzech miesięcy i są tam cykliczne spotkania, 



zwykle takie spotkanie odbywa się ze specjalistą, organizowany jest festyn rodzinny, aby 

zaangażować dzieci jak i rodziców. Takie imprezy odbywają się cyklicznie, a punkt 11 dotyczy 

wsparcia jednorazowych eventów, konkursów, turniejów itp. Kwoty są rozdzielane na 

podstawie wniosków.  

Jarosław Rozmarynowski członek GKRPA odpowiedział, że jeżeli chodzi o działania przy 

szkołach to wstępnie rozmawialiśmy na ten temat, że oficjalnie po raz kolejny wyślemy 

informacje do wszystkich szkół o możliwości wystąpienia o wsparcie na działania 

profilaktyczne w szkołach, żeby mogli wykonać swoje zadania. Głównie stawiamy nacisk na 

cyberprzemoc i rówieśniczą agresję. O środki wystąpiły szkoły wieluńskie.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska powiedziała, że w pkt. 10 była wcześniej kwota 

7.000,00 zł, czy to dotyczyło szkoleń? Czy te szkolenia zdrożały, czy chodzi o zwiększenie liczby 

szkoleń?  

Marta Kaczmarek GKRPA powiedziała, że ostatnie szkolenia dla komisji były 3 lata temu, ja 

jako pełnomocnik odbyłam indywidualne szkolenia i uważam, że warto by było je odświeżyć, 

ponieważ te przepisy się zmieniają. Szkolenia dla członków komisji stricte związane z pracami 

komisji. Dostaliśmy ofertę szkolenia nie wyjazdowego, mamy możliwość skorzystania z takiego 

szkolenia tutaj na miejscu. Kwota szkolenia wynosi od 5.500,00 zł zależy jaka tematyka nas 

interesuje, na szkoleniu chcemy omówić trzy tematy i myślę, że warto aby członkowie z takiego 

szkolenia skorzystali.  

Jarosław Rozmarynowski członek GKRPA powiedział, że celem tych szkoleń jest to, aby podjąć 

temat związany z przemocą.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy w punkcie 11 jest ujęty program 

pomocy psychologiczno – pedagogicznej? Czy jest to tylko kwestia cyberprzemocy, 

uzależnień? W szkole jest duży problem i uważam, że takie zajęcia są potrzebne.  

Jarosław Rozmarynowski członek GKRPA odniósł się do wypowiedzi przewodniczącej komisji 

i powiedział, że jest złożony jeden wniosek o pomoc psychologiczno – pedagogiczną dla 

uczniów. Jest to wniosek fundacji zewnętrznej, która chce przeprowadzić w dowolnie 

wybranej szkole działania mające na celu udzielenia wsparcia psychologicznego  uczniom. 

Omówiliśmy ten wniosek merytorycznie, natomiast nie podjęliśmy jeszcze decyzji, ponieważ 

nie mamy na to środków.  

Radny Robert Kaja zapytał, czy na dzień dzisiejszy dzieci mają zapewnioną pomoc psychologa 

bądź pedagoga? Myślę, że taki psycholog ma obowiązek prowadzenia zajęć dla młodzieży  

w ramach etatu?  

Romuald Kucharczyk dyrektor ZOPOW odpowiedział, że psycholog czy pedagog ma 

obowiązek praktyczny do przeprowadzenia takich zadań, natomiast to jakiego typu są te 

zajęcia powinny wynikać z diagnozy, którą przeprowadza w placówce, w której jest 

zatrudniony i na to reaguje. Te potrzeby mogą być różne w różnych placówkach. W każdej 



szkole istnieje obowiązek zatrudniania psychologa/pedagoga i rozporządzenie Ministerstwa 

Edukacji określa wymiar zatrudnienia tychże specjalistów, jest uzależniony od liczby dzieci  

w szkole. Natomiast wypełnienie treścią tych godzin zależą od potrzeb placówki i uczniów.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska powiedziała, że problemem z jakimi borykają się 

placówki oświatowe jest brak pomieszczenia do pracy z takimi dziećmi. Mogę powiedzieć, że 

w placówkach, w których ja pracuję to dzieci uczestniczą w takich zajęciach aktywnie, to nie 

są tylko pogadanki. Przykładowo dzieci dostają karty pracy, odgrywają jakieś scenki.  

Radny Robert Kaja powiedział, że posiłkowanie się podmiotami zewnętrznymi to jest dobre 

tylko wtedy, kiedy w danej placówce jest zdiagnozowany problem i potrzeba wsparcia 

zewnętrznego. A jeżeli na bieżąco są zatrudnieni fachowcy w naszych placówkach to myślę, że 

warto wykorzystać ich wiedzę.  

Radny Grzegorz Żabicki powiedział, że każde działania psychologiczne są na wagę złota, 

ponieważ dzisiaj młodzież cierpi na zdiagnozowane i niezdiagnozowane problemy psychiczne.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodnicząca komisji zamknęła dyskusję i zarządziła 

głosowanie.  

Komisja przy (3 głosach ,,za”, 3 głosach ,,wstrzymujących się”) wydała opinię pozytywną. 

Opinia nr 16/9/25 Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 25 marca 2025r., stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu.   

Uwag nie stwierdzono.  

Punkt 4 (po zmianach) 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania członków Rady Muzeum przy Muzeum 

Ziemi Wieluńskiej w Wieluniu (zał. nr 6).  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodnicząca komisji zamknęła dyskusję i zarządziła 

głosowanie.  

Komisja przy (5 głosach ,,za”, 1 głosie ,,wstrzymującym się”) wydała opinię pozytywną. Opinia 

nr 17/9/25 Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 25 marca 2025r., stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

Uwag nie stwierdzono.  

Punkt 5 (po zmianach) 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LI/485/18 z dnia 2 marca 2018r.  

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji udzielanych publicznym i niepublicznym 

przedszkolom, innym formom wychowania przedszkolnego, szkołom, w tym szkołom 

podstawowym, w których zorganizowano oddział przedszkolny, prowadzonym na terenie 



Gminy Wieluń, trybu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz 

terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania ( zał. nr 8).  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji?  

Romuald Kucharczyk dyrektor ZOPOW powiedział, że pieniądze, które przekazujemy szkołom 

prowadzonym przez inne podmioty, ale które my dotujemy na mocy ustawy bo mamy taki 

obowiązek. W naszym wypadku są to szkoły Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół Katolickich  

w Wieluniu w Kadłubie, Przedszkole Sióstr Antoninek, Punkt Przedszkolny ,,Zielony Listek”  

w Dąbrowie. Zmiana w tabeli dotyczy informacji uczniów niepełnosprawnych, gdzie teraz wagi 

są przypisywane do godzin wsparcia.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodnicząca komisji zamknęła dyskusje  

i zarządziła głosowanie. 

Komisja przy ( 6 głosach ,,za”) wydała opinię pozytywną. Opinia nr 18/9/25 Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu z dnia 25 marca 2025r., stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Uwag nie stwierdzono.  

Punkt 6 (po zmianach) 

Posiedzenie wyjazdowe Komisji do gminnych placówek oświatowych, omówienie spostrzeżeń, 

wniosków, analiza i realizacja potrzeb inwestycyjnych w ww. placówce. 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska poprosiła Panią Bożenę Żurek – dyrektor 

Miejskiego Żłobka w Wieluniu o omówienie placówki wraz z jej potrzebami.  

Dyrektor Miejskiego Żłobka w Wieluniu Bożena Żurek powiedziała, że w żłobku mamy 5 grup, 

sale są zdecydowanie większe od tej w której obecnie jesteśmy. Jest to sala doświadczania 

światła, gdzie dzieci przychodzą i się bawią. W okresie zimowym z maluszkami wychodzimy, 

ale zdecydowanie rzadziej. Żłobek jest wybudowany na 100 dzieci i tyle uczęszcza do naszej 

placówki. W roku 2023 i częściowo w roku 2024 było 110 dzieci, ale wtedy do żłobka 

uczęszczały dzieci, które miały status uchodźca z Ukrainy, mieliśmy ich maksymalnie 10 osób, 

bo tyle musiało być i tyle było miejsc utworzonych przez Pana Burmistrza, ale tak naprawdę te 

dzieci z Ukrainy były u nas bardzo krótko. Od września mamy w żłobku dzieci z Ukrainy, ale 

one nie są już traktowane jako dzieci ze statutem uchodźcy tylko normalnie biorą udział  

w rekrutacji i otrzymują normalną punktację, zgodnie z naszym regulaminem naboru.  W tym 

roku odejdzie nam ponad 50 dzieci, więc tyle samo będzie trzeba przyjąć. Współpracujemy 

bardzo intensywnie z poradnią psychologiczno – pedagogiczną w Wieluniu, tak aby wszystkie 

opiekunki były przygotowane do prowadzenia screaming’u dziecka wystąpiliśmy do Urzędu 

Pracy o dofinansowanie z krajowego funduszu szkoleniowego o szkolenie dla nas, znaleźliśmy 

taką firmę, to jest 40 godzin stacjonarnie, Urząd Pracy przyznał nam to dofinansowanie więc 

teraz kwiecień i maj takie szkolenie wszystkie opiekunki przejdą w tym też będzie Pani 



pielęgniarka i Pani, która pomaga w podsumowaniu ankiet. Do żłobka wprowadziliśmy 

dwujęzyczność, od października prowadzone są zajęcia codziennie po 15 minut, dzieci 

osłuchiwane są z językiem angielskim. Zarówno dzieciom jak i rodzicom ta forma nauki bardzo 

odpowiada. Duży nacisk kładziemy na współpracę z rodzicami, prowadzimy spotkania online  

z rodzicami, odbywają się one raz w miesiącu, prowadzimy również zajęcia otwarte dla 

rodziców m.in. odbywają się one trzy razy do roku i wspólnie z rodzicami malujemy pisanki 

oraz ubieramy choinkę w okresach przedświątecznych. Wspólnie z rodzicami organizujemy 

również piknik w żłobku dla dzieci, które uczęszczają do naszego żłobka. Jest to festyn 

zamknięty dla dzieci z zewnątrz. Rodzice wyrazili zgodę, aby dzieci, które wcześniej uczęszczały 

do naszego żłobka, a odeszły mogły również wziąć udział w zabawie. Koszty pokrywane są ze 

środków Rady Rodziców. Mamy animatorów, którzy uświetnią nam zabawę, jest zaproszona 

straż pożarna oraz policja. Na ten piknik mogą również przyjść rodzice dzieci, które dopiero 

przyjdą do naszego żłobka, jeśli chcą zobaczyć jak to wygląda. Od ubiegłego roku w naszym 

żłobku zrobiliśmy dzień otwarty, gdzie rodzic może przyjść ze swoim dzieckiem, zobaczyć sale 

i opiekunki. W tym roku takie dni otwarte organizujemy 27 kwietnia 2025 roku. Staramy się 

pozyskiwać jakieś środki chociaż dla żłobków ich za wiele nie ma. W tym roku był program 

aktywne place zabaw, gmina aplikowała o takie środki i takie fundusze otrzymaliśmy. W tej 

chwili byliśmy na szkoleniu z firmą, która zajmuje się placami zabaw i jest duży nacisk na 

stawianie placów zabaw z naturalnych produktów, czyli z drewna. Samo drewniane autko 

kosztuje 22.000,00 zł, muszą to być urządzenia dla dzieci poniżej 3 roku życia z odpowiednimi 

certyfikatami. Sprawdzaliśmy również plastikowe elementy i jeśli będą one stały na zewnątrz 

to plastik szybko nam wyblaknie.  

Radny Robert Kaja powiedział, że nie warto inwestować w drewniane place zabaw. Aktualnie 

na terenach Wieluńskiej Spółdzielni Mieszkaniowej tego typu place zabaw są likwidowane, 

ponieważ stwarzają zagrożenie dla ich użytkowników. Są ciekawe place zabaw u producenta 

w Tychach, są to idealne place zabaw na nasze warunki zewnętrzne, anty wandalowe, nie do 

zniszczenia. Drewniane elementy są fajne, natomiast starczą na krótką metę i przy tym są 

bardzo drogie. Zapytał, jaki jest stan techniczny budynku? Jak wyglądają sprawy usterek? 

Ponieważ okres gwarancyjny już minął. Jak wygląda sprawa z ogrzewaniem, ponieważ jest 

zamontowana nitka gazowa.  

 Dyrektor Miejskiego Żłobka w Wieluniu Bożena Żurek odpowiedziała, że okres gwarancyjny 

obiektu się skończył, kiedy się jeszcze nie rozpoczął. Nie ma już tej firmy, która wykonywała 

dla nas tą budowę, było kilku inspektorów nadzoru budowlanego. W tym roku pomalowaliśmy 

większość sal. Tam gdzie były pęknięcia na ścianach to je połataliśmy, do remontu były 

wszystkie tarasy, bo też były drewniane. W pierwszym roku elementy tarasu były pomalowane 

farbą olejną , która się zdzierała, poprosiliśmy stolarza o naprawienie tych elementów. Teraz 

te elementy mamy zabezpieczone impregnatem, zrobione są wszystkie te szczebelki, na razie 

to się sprawdza i jest. Wentylacja została wyprowadzona przez fachowców, którzy się tym 

zajmują, ponieważ też działała nieprawidłowo. W kuchni wentylacja zamiast wyciągać to gasiła 

nam płomień. Jeżeli chodzi o gaz to w styczniu i lutym ponieśliśmy ogromne koszty, ponieważ 



zapewniona jest cena gazu, ale tylko od marca, ponieważ pisaliśmy oświadczenie, że jesteśmy 

instytucją, która podlega ochronie itd.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Justyna Godszling – Graczyk zapytała, czy jest problem  

z naborem pracowników do żłobka? 

Dyrektor Miejskiego Żłobka w Wieluniu Bożena Żurek odpowiedziała, że nie borykamy się  

z problemem naboru pracowników, mamy nadmiar ludzi chętnych do pracy. Na tą chwilę 

poszukujemy intendentki. Ogłosiliśmy nabór na to stanowisko, są osoby chętne, prowadzimy 

z nimi rozmowy, rozstrzygnięcie naboru jest 31 marca 2025 roku. Tak naprawdę z takich 

rotacji, z którymi mieliśmy największy problem to była Pani pielęgniarka, z którą rozwiązaliśmy 

umowę o pracę z końcem grudnia na zasadzie porozumienia stron. W styczniu przyjęliśmy już 

inną pielęgniarkę na pół etatu. Jeżeli chodzi o opiekunki to nie mamy żadnego problemu, 

biorąc pod uwagę to, że wokół naszej gminy otwierają się żłobki. Jestem bardzo zadowolona  

z kadry pracowniczej, którą mamy.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 

Nikt się nie zgłosił.  

Uwag nie stwierdzono.  

Punkt 7 (po zmianach) 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 

Nikt się nie zgłosił.  

Punkt 8 (po zmianach) 

Zamknięcie posiedzenia komisji.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska dokonała zamknięcia posiedzenia Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu. Pożegnała wszystkich obecnych na posiedzeniu. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Przewodnicząca Komisji 

Oświaty,   Kultury i Sportu 

 

            Katarzyna Hurylska 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

   Justyna Małycha 


